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 Dato  
25. august 2022 
Kl. 17.00-19.00 

Ansvarlig Tid  Referat 
 

 Velkomst og præsentation Helle  10  Helle bød velkommen til den nye bestyrelse som præsenterede sig selv. 

1 Godkendelse af dagsorden 
og valg af informant 

Alle 2 B Dagsorden blev godkendt med tilføjelse om et punkt om skolefest ca. 18.45. 
Michael skriver minireferat. Det er en opgave, der går på omgang. 
 

2 Godkendelse af referat fra 
møde 1/6-22 

Alle 5 
 

B Referat godkendt og underskrevet.  

3 Konstituering og dialog om 
forventninger til arbejdsform 
og skolebestyrelsesarbejdet 

Helle 30 DB Helle er genvalgt som formand og Anne er valgt som næstformand. 

4 Principper – færdig udgave ME, ML 10 O Alle principperne er rettet til efter arbejdsgruppen og bestyrelsens 
kommentarer og ligger opdateret på hjemmesiden. 

5 Fokusområder 2022-23 
- Professionel   
relationskompetence 
- Styrkecentret og 
mellemformer 
- Frihedsgradernes 
muligheder 
- Udvikling af fritidsdelen – 
implementering 

Ledelse 15 O Arbejdet med professionel relationskompetence har stået stille i sidste 
skoleår grundet Corona og udfordringer med det tekniske udstyr. Vejviserne, 
der er særligt uddannede til at spare med alle teams, er i gang igen og skal 
arbejde med alle teams i dette skoleår. 
 
Skolen har fået midler fra Vive (velfærdsforskning) og 
Undervisningsministeriet til at være med i projekt om Mellemformer. 
Mellemformer handler om særlige indsatser mellem de almene og det 
særlige.  



 
 

- Elevfravær 
 

Styrkecenteret er der vores ressourcer til særlige indsatser er samlet, hvor der 
er indsatser både omkring det faglige og det sociale. 
 
”Frihedsgraderne” er en mulighed for at konvertere understøttende 
undervisning og studietid til to-lærere ressourcer og derved også afkorte 
skoledagen. Både elever og medarbejdere oplever, at det har en positiv 
indflydelse på skoledagen. 
Dette har øget udgifterne til fritidsdelen, der skal åbne tidligere. 
 
Ledelse har et fokuspunkt i dette skoleår om ”Ledelse tæt på” 
 
Fritidsdelen har været igennem et udviklingsprojekt gennem de sidste 2 år. 
Der har været behov for at gentænke organiseringen og det pædagogiske 
grundlag.  
Der sendes nu ugebrev hjem hver uge fra Soffen. 
Klubben har haft brug for en genstart efter Corona nedlukning. Klubben er 
gået i et samarbejde med Kulturskolen om et projekt, der hedder ”Grib 
kreativiteten”. 
Der er nedsat et aktivitetsudvalg på tværs af klubberne hele kommunen. 
Der pågår et stort stykke arbejde om at få de unge tilbage i ungdomsklubben, 
som foregår tirsdag og torsdag aften. Fritidsklubaftenerne er stadigvæk godt 
besøgt. 
 
Stilling Skole har som de fleste andre skoler i Danmark fokus på elevfravær 
særligt i den enden, hvor der er tale om skoleværing og elever, der stort set 
ikke kommer i skole. Vi samarbejder bl.a. med Kommunens Fraværsteam og 
de sociale myndigheder. 

6 Nyt fra nuværende formand Helle 10 O Formanden ønsker, at der kigges ind på hvilke punkter, der skal sættes på 
årshjulet i skolebestyrelsens arbejde. Dette skal tænkes sammen med opgaver 
fra sidste år. 
Ønsker fra skolebestyrelsen: 



 
 

Økonomi 
Orientering om Specialklasserækken 
Formandskabet, Mona og Mette udarbejder et oplæg til årshjul. 
 

7 Nyt fra medarbejdere MS, PAK 10 O Medarbejderne ønsker, at der kigges på midler til faglokalerne på skolen, på 
indkøb af computere og renovering af udeområderne.  
Skolen har søgt byrådet ekstraordinært til budgettet om renovering af 
faglokaler og udearealer. 
Skolens ledelse arbejder på en plan for, hvordan vi kan skaffe midler til at 
renovere skolegården. 
 

8 Nyt fra ledelsen ME, TD, SR, 
MBK, ML 

20 O • Skolen har I en længere periode været ramt af længerevarende 
sygdomsforløb 

• Ansættelser: 
Der er ansat nye pædagoger til børnehaveklasserne. 
Der skal ansættes en ny medarbejder til kantinen. 
Der skal ansættes en lærer til special, der deltager Helle i 
ansættelsesudvalget. 
Der skal ansættes en pædagog til special, der deltager Anne i 
ansættelsesudvalget. 

• Der er afholdt opstartsmøde med SIF i forhold til samarbejdet, og der 
er aftalt, hvordan der løbende kommunikeres. 

• Kommunen har vedtaget, at der skal videoovervåges i Stilling Skoles 
hal i forhold til, om den bliver brugt i fritiden, som reserveret. 

• Indkørselsforbudt skilte om ikke at køre ind mellem 7.30 og 8.30 er 
fjernet af kommunen. 

 

9 Kommunikation til forældre 

og personale 

Alle 5 B Michael sender forslag til minireferat til Helle: 

• Konstituering 

• Principper 



 
 

 
 

• Præsentation af nye medlemmer 

• Forsøg med Mellemformer 

10 Eventuelt 

 

Herunder punkter til næste 

møde 

Alle 5 B Skolefest: 
Skolebestyrelsen nedsatte et skolefestudvalg med Anja Baker, afgået 
bestyrelsesudvalg, i spidsen. Derudover deltager Anne, Marie og Mette 
 
Udarbejde skolebestyrelsens årshjul 
Kolonien 
 
 
 


